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Szanowna Pani Prezes, 
 

W nawiązaniu do informacji przekazanych w piśmie z 17 grudnia 2013 roku oraz 
w związku ze zgłaszanymi do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji sygnałami dotyczącymi 
problemów z odbiorem programów naziemnej telewizji cyfrowej w niektórych regionach 
Polski pragnę zwrócić uwagę Pani Prezes na te kwestie, które najczęściej pojawiają się 
w kierowanej do KRRiT korespondencji. Wystąpienia w tej sprawie wystosowali 
m.in. Marszałek Województwa Mazowieckiego Adam Struzik oraz Poseł Zofia Ławrynowicz.   

Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji dostrzega dwa główne problemy, które w naszej 
opinii wymagają rozwiązania.  

Pierwszym z nich jest niedostateczny zasięg multipleksów pierwszego i drugiego 
w niektórych rejonach Polski, w szczególności województw położonych w południowej 
części kraju, takich jak: dolnośląskie, śląskie, małopolskie i podkarpackie, gdzie bezpośredni 
wpływ na jakość sygnału ma górzyste ukształtowanie terenu.  

Innym problemem sygnalizowanym w korespondencji kierowanej do KRRiT, będącym 
także przedmiotem analiz UKE, jest kwestia zapewnienia odbioru właściwej wersji programu 
regionalnego TVP w ramach trzeciego multipleksu na terenie każdego województwa.  

Zwracam się do Pani Prezes o podjęcie wspólnych i skoordynowanych działań 
w ramach kompetencji Urzędu Komunikacji Elektronicznej, Ministerstwa Administracji 
i Cyfryzacji oraz Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji, zmierzających do rozwiązania 
wskazanych wyżej kwestii. Informuję również, że pismo w tej sprawie skierowałem również 
do Ministra  Administracji i Cyfryzacji p. Rafała Trzaskowskiego.  

 
 

  

Z poważaniem, 
 
 
 
 
 

              Jan Dworak 


